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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

írásbeli kérdés

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

	

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésról szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekról szól ó
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124. § (i) bekezdése alapján „A szolgálati
nyugdíjrendszer megszüntetésének közvetlen és közvetett hatásai ”
címmel, írásbeli választ igénylő kérdéseket kívánok benyújtani Dr. Simicskó István
miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

A FIDESZ-es többségű Parlament — a Kormány elő terjesztésére — 2012 . január 1-je i
hatállyal megszüntette a szolgálati nyugdíjrendszert . Azokat a szolgálati
nyugdíjasokat, akik még nem érték el 58. életévüket, átmin ősítették szolgálati
járandóságossá, megszüntetve ezzel nyugdíjas státuszukat, valamint mindazoknak ,
akik nem vállaltak önkéntes tartalékos katonai szolgálatot, a mindenkor i
legmagasabb adókulccsal csökkentették a juttatásukat. A tavaly őszi ülésszakban
végre megszületett az a jogszabály, - ellenzéki képviseló'ként magam is megszavazta m
- amely 2017 . január elsejétől, mindenféle ellátás nélkül nem az utcára dobja ki azoka t
a hivatásos vagy szerződéses katonákat, akik egészségkárosodás miatt nem tudják
ellátni a szolgálati feladataikat, hanem könnyített beosztásba kerülnek és kiegészít ő
járadékban, vagy a szolgálati idejüktől függő egészségkárosodási járadékban
részesülnek . Ugyanakkor azok, akik a 2012 . január 1-je és 2017 . január 1-je időszak
között leszereltek — függetlenül attól, hány éves szolgálati id ővel rendelkeztek, vagy
mi volt a leszerelésük oka, továbbra is mindenféle ellátás nélkül maradtak . A fentiek
alapján tisztelettel kérdezem a Miniszter Urat :

1. 2012. január 1 je és 2017 január 1-je között, hány regisztrált
szolgálati járandóságos katona volt? Ez idő alatt, hány szolgálati
járandóságos katona halt meg és hányan érték el az öregségi
nyugdíjkorhatárt ?

2. 2012. január 1-je és 2017. január 1je között, hány katonát
szereltek le egészségügyi alkalmatlanság címén, ezek a katoná k
hány éves szolgálati jogviszonnyal rendelkeztek?



3. 2012. január 1je és 2017. január 1-je között, hány katonát
helyeztek alacsonyabb beosztásba" azért, mert egészségügyi oko k

' miatt már nem tudta ellátni korábbi szolgálati beosztását?

4. 2012. január 1je és 2017. január 1-je között, hány katonát
szerettek le átszervezés, beosztás mégszűnés, vagy egyéb, nem
méltánytalanná válás miatt? Ezek között hány volt olyan, ak i
rendelkezett már legalább 25 éves szolgálat jogviszonnyal?

5. 2012. január 1-je és 2017. január s je között, hány katonát
szerettek le méltánytalanná válás miatt? Ezek közül hány volt
olyan, aki rendelkezett legalább 25 éves szolgálati jogviszonnyal ?

Kónya Péter
országgyűlési képviselő

(független)

Tisztelettel várom Miniszter Úr válaszát !

Budapest, 2017. február 15 .


	page 1
	page 2

